LaserPecker Power Bank User Manual 移动电源说明书



1 USB input port

电池充电接口

Instructions

Power on/off: Power button is on the frontside. Short press it to start up. and the LED indicator will stay blue.

Automatic shut-down is triggered when no interactions are made in 30 seconds.

Indicator Light: There're 4 LED indicators and each of them refers to 25% of the battery capacity. When the LED1 blinks fast, recharging is needed. LED shows blue when slow charging, violet when fast charging.LED blinks when charging. LED1 stays on when 25% is fully charged.

The same is true with the rest 3 LEDs. All 4 LEDs staying on means the power bank is 100% fully charged. This portable power bank is exclusive designed for LaserPecker

engraving machine. Meanwhile can be used to charge portable digital items like smart phones.DC/DV, etc.

Charging Time

Power Adaptor Specification	Charging Time (From 0% to 100%)
5V/3A	6. 4 hrs
011/01	4.1

使用说明 按键在机身前立面,单击开机。指示灯常亮蓝灯。

30秒无负载自动关机。

4颗电量指示灯,每颗对应指示约25%电量,第一颗

指示灯快速闪烁时,需给移动电源充电。慢充时,显 示蓝灯,快充时,显示紫灯。充电时,指示灯慢闪。 充满一格后, 此格灯常亮, 直至4格常亮, 表示电量 已充满。

比移动电源专属为啄木鸟移动激光雕刻机使用。

同时可以为智能手机, DC/DV等便携式数码产品充电。

充电时间

70 031 3		
	充电器参数	从0%-100%充满电耗时
	5V/3A	6.4小时

Output: USB-A 5V/3A

Specification

Type-C 5V/2A, Type-C 9V/2A DC 12V/6A Input: 5V/3A, 9V2A Model: LaserPecker PS

Energy: 56. 16Wh Rated capacity: 10. 8V 5200mAh

芯: 锂电子动力电芯

产品规格

量: 56.16Wh 量: 10.8V 5200mAh 5VX3A, 9V2A

产品型号: LaserPecker PS

US#BH:A 5V/3A Type-C 5V/2A, Type-C 9V/2A DC 12V/6A







E-Mail: support@laserpecker.com

© XU102501-21002A **F©** (€ **RoHS** : D ♣ 🕅 PS - 6 USB output cable 12V/6A LaserPecker 12V6A 电源输出电源线 E-Mail: support@laserpecker.com Facebook:LaserPecker